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Hei,
 
Under følger skriftlig spørsmål til kommende møte i FUV.
 
Spørsmål angående fag- og yrkesopplæring i Vestland fylkeskommune
Yrkeslabyrinten (sammenslutning av opplæringskontor i gamle Hordaland) tok i brev i høst kontakt med
administrasjonen og politikerne i fylket for å gi beskjed om det de anser som utfordringer vedrørende fag- og
yrkesopplæringen i Vestland fylkeskommune. Særlig gjaldt dette administrativ kapasitet, forvaltningen,
forsinket saksbehandling og uklar organisering. Senere har også opplæringskontor fra gamle S&F også
sluttet seg til hele eller deler av kritikken. Basert på den videre dialogen utover høsten er dette utfordringer
som fortsatt er gjeldende. 
 
På bakgrunn av dette stiller undertegnede følgende spørsmål: 

Kjenner fylkesrådmannen seg igjen i beskrivelsen av situasjonen?
Hvilke tiltak er satt i verk for å bedre situasjonen siden henvendelsen i høst? 
Hva er administrasjonens syn vedrørende den administrative kapasiteten innenfor området totalt sett?
Vil fylkesrådmannen evaluere dagens innretning og eventuelt gjøre justeringer?
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